
Voorzitter, laat ik aftrappen met een aantal felicitaties! 

Zo is mevrouw Woudstra van D66 als lijsttrekker gekozen! 

Gefeliciteerd!  Een verstandige keuze van de leden van D66.

Rijswijk kan het!

Komt er nog een documentaire via de NPO?  ;) ;)  ?

Ook de felicitaties aan mevrouw Bentvelzen van Beter voor Rijswijk… een 
verstandige keuze om haar als lijstrekker voor te dragen. 

Woensdag 7 juli  ( morgen dus) wordt haar voordracht tijdens een bijzondere 
ledenbijeenkomst in stemming gebracht. Goed om te lezen dat Beter voor 
Rijswijk nu ook echt een democratische partij is geworden met leden.

Bijzonder wel, aangezien er nergens iets te vinden of te lezen is over een 
lidmaatschap bij deze partij.

Oprecht wens ik haar heel veel succes.  Ze weet dat ik dit meen.

Voorzitter, vandaag gaan wij kaders stellen tijdens het kaderdebat, laat ik 
beginnen met explosieve stijgende klachten omtrent deelscooters die 
schaamteloos op plaatsen worden neergezet, daar waar het in strijd is met 
onze APV, artikel 5.12 en 2.10.  Tot op heden voert u een gedoog beleid uit en 
verzoekt u de melders contact te laten opnemen met de aanbieders van deze 
scooters. De scooters  zouden ze dan binnen een paar uur met een beetje 
mazzel weggehaald worden. Voorzitter, dit is meten met 2 maten, als een ieder 
ander willekeurig persoon zijn of haar voertuig onbeheerd achterlaat op bv een 
zebrapad krijgt dit voertuig een bekeuring en of sleept u het voertuig weg.  Het 
is genoeg geweest, in de 2e termijn zal Rijswijks-Belang een motie indienen om 
u te verzoeken per omgaande te gaan handhaven volgens onze APV op de 
deelscooters. Bekeuren en of wegslepen bij een overtreding op de APV. Geef 
het probleem terug aan de verhuurders.

Voorzitter, aantal partijen hebben al opheldering gevraagd over het vastgoed 
wat de gemeente bezit ( zo’n 30 stuks)  daar waar  geen onderhoudsplan op zit. 
Alleen ingrijpen als er acuut iets kapot is en of als er schade ontstaat door 
achterstallig onderhoud, heel vreemd dat er nooit ergens bij iemand een 
lampje is gaan branden. Nu tot gevolg dat er per toeval een schade ontstaat 
aan een kerk, daar even achterstallig onderhoud wordt ontdekt van €90.000,- 
de vraag zou altijd blijven, had dit niet voorkomen kunnen worden, maar goed 



u  gaat nu op dit vastgoed een meerjarenonderhoudsplan realiseren, Rijswijks-
Belang kijkt daar naar uit. Houd u ons op de hoogte?!?  mogelijk dat er meer 
lijken in de kast zitten aangezien u heeft aangegeven dat er geen actueel zicht 
is op de huidige onderhoudstoestand. Onze fractie ziet graag een 
terugkoppeling verschijnen wat u aantreft op deze locaties.

Voorzitter,

€300.000 aan Smartphones, uiteraard het bedrag verkleinen en uitsmeren over 
een aantal jaar, dan klinkt het minder groot.

Wij vragen ons echt af of elke ambtenaar een smartphone zou moeten hebben, 
met uitzonderingen van de buitendienst …

Voorzitter, krijgen alle leraren en begeleiders, hulp ouders / vrijwilligers van de 
scholen van het Rembrandkwartier ook een Smartphone?  U heeft ons 
veiligheid gegarandeerd bij het oversteken van onze rijswijkse kinderen naar 
sporthal de Altis toe met slimme verkeerslichten die met een mobile telefoon  
eenvoudig waren af te stellen.

 Uiteraard heeft onze fractie dit traject met argusogen gevolgd.  Wat schept 
onze verbazing?  Het systeem/ de app werkt niet op een I Phone of andere 
apparaten van Apple.

Alleen op apparaten met Android, het systeem weken lang in storing heeft 
gestaan ( min 6 weken) en nog steeds niet optimaal werkt.  Mag ik u erop 
wijzen dat u medeverantwoordelijk bent voor ouders hun grootste en 
dierbaarste bezit… hun kinderen. 

Mag ik u erop wijzen dat er op 6 oktober 2020 een motie is AANGENOMEN in 
de raad die u heeft verzocht de mogelijkheden te onderzoeken om de Van 
Zwedenzaal te renoveren zodat het bewegingsonderwijs daar gewoon kan 
blijven plaatsvinden. Een bewegingsonderwijs in de vorm van een gymzaal te 
realiseren pal naast de 4 scholen op de Jacob van Offwegenlaan op het 
braakliggende terrein van de oude brandweerkazerne. 

Zijn 2 verzoeken en 2 aparte onderdelen in de motie.

De uitkomst aan de raad voor de leggen ter besluitvorming. 

“begin volgend jaar” was uw reactie om uitvoering aan de aangenomen motie 
te geven, na het uitblijven van een reactie  en herhaaldelijk verzoek tijdens het 



forum zou u voor de zomer met een uitvoering van de motie komen.  Kan u ons 
nu vertellen wat de status is?

Voorzitter,

This is The Moment….. This is The Day….. ( Rene Froger)

Het MBB museum  ( Museum Bescherming Bevolking) een verborgen parel in 
Rijswijk!  Een stukje geschiedenis is daar bewaard gebleven, een stukje 
cultureel erfgoed, Nederlands cultureel erfgoed.. een stuk geschiedenis van 
Rijswijk, van Europa… een bunkercomplex met een ondergrondse 
afluisterstation, daar waar er maar 4 van zijn in Europa! Nergens anders in 
Nederland bestaat  deze combinatie buitenplaats, afluisterstation, BB 
commandocentrum en opleidingscentrum .  Al jaren door vrijwilligers met 
passie en liefde gerund. Rico van der Stap  en team… dank daarvoor!! Al jaren 
lang het ondergeschoven kindje… JA voorzitter meer partijen hebben hier de 
afgelopen jaren aandacht voor gevraagd, 2004,2006,2010,2014,2016,2018… 
Achterstallig onderhoud gaat parten spelen….  

This is The Moment,  This is The  Day…..

Tijd om deze slapende reus wakker te gaan maken en op de kaart te gaan 
zetten! 

Proactief scholen te gaan benaderen om hier terug te gaan in de tijd, 
geschiedenis les ten top! 

In onze 2E  termijn zullen wij hiervoor een motie indienen.

Voorzitter,  

Rijswijk  groeit en groeit maar door, van de 55.250 inwoners richting de 70.000 
toe.

Merkbaar aan de infrastructuur die het op sommige plaatsen al heeft 
aangegeven het niet meer aan te kunnen, dat gezegd hebbende voorzitter,  
Ook het groen en leefomgeving voor dieren verdwijnt als sneeuw voor de zon, 
soms eigen keus, soms in opdracht van het Rijk.

Met een motie in de 2E termijn gaan wij u verzoeken bij ruimtelijke 
ontwikkelingen BESTAANDE bossen en parken ZO MIN MOGELIJK aan te tasten 
ecologisch te versterken en deze gebieden  vooral als woon- en leefgebieden 
voor dieren te bestempelen.



Voorzitter,

Graag vragen wij u om in  gesprek te gaan met Stichting Sportpark Hoekpolder, 
met name RVV Semper Altius. De vereniging heeft een behoorlijk aantal leden 
en trekt ook steeds meer bewoners uit Rijswijk Buiten en Parkrijk aan. Zo 
komen ze stallingen voor fietsen te kort en is er een wens om van het zandveld 
/voetvolley veld een voetbalveld voor de kleintjes te maken aangezien er niet 
of nauwelijks gebruik gemaakt wordt van het zandveld.  Een herinrichting is 
gewenst….mochten daar noemenswaardige kosten bij komen kijken, zou u 
hiermee terug willen komen naar de raad?  Dank U wel.

Voorzitter,

Na een presentatie van de afvalstoffen,  zou een groot aandeel bijplaatsen en 
illegaal vuildumping zijn dat Rijswijk , niet om trots op te zijn op nr 1 staat in 
Nederland van de  hoogste afvalstoffenheffing.  

Dit jaar is er €20.000 beschikbaar gesteld voor (mobile) cameratoezicht, 
wanneer gaat u deze inzetten om overtreders mogelijk sneller op te sporen,  
aan te gaan pakken en de kosten van het opruimen  met een dikke boete 
erover heen te gaan verhalen op deze personen?

Hangjongeren,

Overlast van hangjongeren in de Muziekbuurt, Steenvoorde Zuid, het loopt de 
spuigaten uit, politie en handhaving is er maar druk mee.

Rijswijks-Belang is in contact getreden met de personen die overlast ervaren, 
de klachten zijn gegrond.

Om meer te weten te komen, de wie, wat , waar, waarom is Rijswijks-Belang 
ook in contact getreden met een ouder van 1 van de hangjongeren en heeft 
deze thuis bezocht.

Na duidelijk gemaakt te hebben dat overlast veroorzaken  en hangen voor 
winkels  niet OK is, kreeg ik de bal keihard terug gespeeld, meneer Weterings 
waar moet mijn zoon anders heen?  Er is in Rijswijk geen plek waar deze 
jongens kunnen chillen en of bij elkaar kunnen komen, ja op de donderdag is er 
een ruimte in Stervoorde ( soort van lokaal) waar de jeugd kan komen, maar 
daarmee houd het op.



Zou u in de gemeenteraad willen aankaarten dat er dringend behoefte is voor 
een plaats waar jongeren elkaar kunnen ontmoeten?

Het verhaal raakte mij wel, deze ouder heeft gewoon een punt.  Er is geen 
jeugdhonk waar jongeren terecht kunnen.

De Marimbahal zou bv een prachtige locatie kunnen zijn in combinatie met 
Welzijn Rijswijk die heeft aangegeven met smacht op een plek te zit te  
wachten, daar waar ze jongeren kunnen opvangen.

“0pknappen van de binnen ruimte nemen wij voor onze rekening” aldus een 
medewerker van Welzijn.

In de winter kunnen jongeren binnen sporten en activiteiten ondernemen,  zo 
is de jeugd van de straat.  

Zelf ziet Rijswijks-Belang veel meer mogelijkheden en combinaties om  deze 
oude Marimbahal te laten herleven met vooral maatschappelijke doelen.

Mag ik het college vragen hier over na te  willen denken? 

En als laatste voorzitter,

Als kader doet Rijswijks-Belang een dringend beroep op u om de PPP 
Plaspoelpolder die nu juist uit een diep dal aan het kruipen is, bedrijven en 
ondernemers op handen te dragen en vooral te waken over het gebied. Met 
een grote vis als Kadans als nieuwkomer, gaat het gebied weer herleven. Maak 
vooral bespreekbaar als er een proefballontje in Rijswijk wordt opgelaten door 
een GroenLinks wethouder uit Den Haag, Blijf vooral BAAS in eigen stad. 

Dank U wel.


